
 
 
 
    P R O T O K Ó Ł 
 
  z obrad XXI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
  odbytej w dniu 24 kwietnia 2008 roku . 
 
 
 
    ad.1 Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
    Otwarcia XXI Sesji Rady Miasta mi Gminy Dolsk dokonał  

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski, który powitał radnych 
i zaproszonych gości i stwierdził ,Ŝe na ogólną  liczbę 15 radnych  
na Sali obecnych jest 14 radnych wobec czego Rada władna jest do 
podejmowania uchwał./ lista obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu  
 
 

ad.2 Przyjęcie protokołu obrad XX Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk  
 
 Protokół z obrad XX Sesji Rady Miasta i Gminy został 
sporządzony  i znajduje się w Biurze Rady . 
Radni do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych uwag i 
zastrzeŜeń . 
 

ad.3 Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Henryka L itka 
z działalności międzysesyjnej . 

 
Informacja została złoŜona  przez Burmistrza MiG Henryk 

Litka / informacja stanowi zał.nr 3 do protokołu / 
Radni do przedłoŜonego sprawozdania nie wnieśli Ŝadnych zapytań i 
uwag . 
 

ad.4. Przyjęcie sprawozdań : 
 
a /Gimnazjum w Dolsku  

 
Sprawozdanie z działalności Gimnazjum w Dolsku zostało 
przedłoŜone przez Dyrektora Panią Barbarę Wierzbińską . 
/sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu/. 
radny Kazimierz Pepliński – ile w tym roku uczęszcza dzieci do 
Gimnazjum  
-  ile młodzieŜy zdawało w tym roku egzamin  
- czy szkoła ma problemy z młodzieŜą / szczególnie narkotyki itp. 
Pani Barbara Wierzbińska  
W tym roku do Gimnazjum uczęszcza 256 dzieci 
- do egzaminu 3 klas przystąpiło  94  uczniów 



Natomiast jeŜeli chodzi o trudności z młodzieŜą to tu nie mogę 
powiedzieć nic złego . 
MłodzieŜ jest taka jaka jest ale z ich wychowaniem nie mamy duŜych 
trudności  
W tym roku szkolnym nie było Ŝadnej interwencji  
Natomiast jeŜeli chodzi o narkotyki to u nas  takie zjawisko nie 
występuje i nie występowało 
 

b/ Szkoły Podstawowej w Dolsku  
 
   Sprawozdanie złoŜył  Dyrektor Szkoły Wojciech Dudziński 

/sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu / 
    

Radny Kazimierz Pepliński wg  informacji złoŜone przez Pana 
Dyrektora wynika, Ŝe nauczyciele  dokształcają się i wynika, Ŝe  
1 osoba nie posiada wykształcenia magisterskiego . 
 
Dyrektor Szkoły Wojciech Dudziński 
\ 
Tak jak wynika  z mojego sprawozdania nauczyciele uzupełniają 
wykształcenie poprzez studia podyplomowe oraz 1 osoba  jest na 
studiach magisterskich  
 
 c/ Szkoły Podstawowej w Masłowie  
 
Sprawozdanie zostało przedstawione przez Panią Mari ę Banaszak 
Dyrektora tej szkoły i stanowi zał nr 6 do protokołu . 
W stosunku do tego sprawozdania radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
 
 d/ Przedszkola Samorządowego w Dolsku z filiami  

 
 
   Sprawozdanie zostało przedłoŜone przez Panią Longinę Dułacz 

Dyrektora tego Przedszkola ./ sprawozdanie stanowi zał.7 do protokołu  
Zabierając glos Pani Dyrektor dodatkowo zaapelowała do radnych o 
finansowanie dalszego remontu tego Przedszkola, gdyŜ warunki w tym 
przedszkolu są bardzo dobre i ta część przedszkola która juz została 
wyremontowana  to dobra wizytówka natomiast druga część wymaga 
dalszego remontu . 
 
 e/Przedszkola Samorządowego w Wieszczyczynie 
 
Sprawozdanie zostało przedłoŜone przez Dyrektora tej placówki Panią 
Agnieszkę Kómoch i stanowi zał. nr 8 do protokołu . 
 
Do przedłoŜonego sprawozdania radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
 
Zabierając głos radny Stanisław Porzucek poruszył sprawę 
dodatkowych zajęć z młodzieŜą   jako tzw. zajęcia pozalekcyjne 



Słyszeliśmy, Ŝe tych zajęć odbywa się bardzo duŜo ,jednak dzieci 
dojeŜdŜające z tego nie korzystają . 
MoŜe by takie zajęcia mogły być prowadzone co jakiś okres w tych 
istniejących juz świetlicach wiejskich – wtedy by więcej młodzieŜy z 
tego skorzystało . 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie nad przedłoŜonymi sprawozdaniami . 
Radni jednogłośnie 14 głosami przyjęli przedłoŜone sprawozdania . 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski, który w 
imieniu własnym jak i radnych podziękował wszystkim za przedłoŜone 
sprawozdania ,za trud pracy  jaki wszyscy nauczyciele wkładają w 
nauczanie dzieci i młodzieŜy  a w szczególności za trud w 
pozyskiwaniu środków pozabudŜetowych. 
Następnie glos zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka  ,który równieŜ 
podziękował  za prace i wszelkie poczynania  w szkołach ,gdyŜ 
widzimy ,Ŝe dzieje się tam bardzo duŜo dobrego ,ile zabiegów jest w 
pozyskiwaniu środków  
Podziękował za całokształt pracy wszystkim pracownikom 
pedagogicznym zarówno szkół przedszkoli – zastępcą Dyrektorów 
PoniewaŜ wszyscy pracują na wizerunek szkoły i przedszkola. 
Tak jak ta młodzieŜ  i dzieci wychowamy takie będą w przyszłości\ 

    
 
  Ad.5  Podjęcie uchwał w sprawach : 

 
a/udzielenia absolutorium dla Burmistrza  

 
   W tym punkcie obrad glos w kolejności zabrali  
 
  a/Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  

 
b/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Porzucek  
 
c/ Skarbnik Miasta i Gminy ElŜbieta Juskowiak  
 
d/Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Zbigniew Kierzkowski . 
 
 
ad/ a/ Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
 
który szczegółowo omówił sprawozdanie z wykonania budŜetu za rok 2007 . 
- wykonanie budŜetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków . 
Szczegółowo zapoznał równieŜ radnych z zadaniami inwestycyjnymi oraz 
deficytem budŜetowym . 
W tym punkcie obrad radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań w stosunku do 
przedłoŜonego  przez Burmistrza sprawozdania . 
NaleŜy tu zaznaczyć, Ŝe sprawozdanie z wykonania budŜetu było szczegółowo 
omawiane na wszystkich komisjach rady ,gdzie radni  przy omawianiu  



poszczególnych zadań ujętych w budŜecie roku 2007 interesowali się  
sposobem wykorzystania poszczególnych funduszy  
Szczególnie zwracano uwagę na wykorzystanie funduszy na zadania 
inwestycyjne oraz wykorzystaniem otrzymanych dotacji  
W tym temacie radni nie mieli Ŝadnych zastrzeŜeń co do sposobu 
wykorzystania zaplanowanych funduszy . 
 

ad .b /Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Porzucek  
 
zabierając głos w sprawie wykonania budŜetu za rok 2007 stwierdził, Ŝe 
Komisja w ciągu roku 2007 kilkakrotnie interesowała się wykonaniem 
budŜetu, natomiast  po otrzymaniu odpowiednich dokumentów dot. 
wykonania budŜetu za rok 2007 przeprowadziła kontrole wykonania tego 
budŜetu .. 
Tu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pismo skierowane do Pana 
Przewodniczącego ,które zawiera uzasadnienie  dot. prawidłowego wykonania 
budŜetu za rok 2007 czego konsekwencja jest prośba o udzielenie 
Burmistrzowi absolutorium za rok 2007 . 
 

ad. c/zabierając głos  Pani Skarbnik Miasta i Gminy ElŜbieta 
Juskowiak 
 
powiedziała, Ŝe  do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu zostało 
dostarczone sprawozdanie z wykonania budŜetu opisowe oraz finansowe i na 
tej podstawie Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wyraziła opinię o 
sprawozdaniu z wykonania budŜetu – opinia jest pozytywna . 
Pani Skarbnik odczytała uchwałę składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 26 marca 2008 roku  Nr SO-10/4/Ln/2008 . 
 

ad. d/ Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – pismo 
skierowane na moje ręce od Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy 
przekazałem do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu ,która  wyraziła 
opinie o wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Dolsk . 
Opinia została ujęte w uchwale Nr SO/10/1/A/2008/Ln  z dnia 26 marca 2008 
roku .- opinia jest pozytywna . 
Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraził 
opinię, Ŝe wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Dolsk w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Dolsk z wykonania 
budŜetu gminy za 2007 rok został podjęty zgodnie z wymogami prawa i 
uzasadnione . 
 
Po odczytaniu tej opinii Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z 
zapytaniem czy ktoś z radnych ma zapytania dot. sprawozdań z wykonania 
budŜetu roku 2007 . 
Radni nie zgłosili i Ŝadnych zapytań . 
Wobec tego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski stwierdził, Ŝe 
nikt z radnych nie zabiera głosu w sprawie realizacji budŜetu za rok 2007 . to 
przystępuje to głosowanie  nad projektem uchwały dot. udzielenia 
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Dolsk . 
Radni glosowali  w następujący sposób. 



 14 radnych głosowało za podjęciem tej uchwały / na sali było obecnych 14 
radnych – 1 radnych nie był obecny na Sesji /. 
Uchwała nr XXI/126/08 została zatwierdzona 14 glosami – wobec  tego 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka otrzymał absolutorium za rok 2007 
Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu .  
 
Glos zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka  ,który podziękował za udzielenie 
absolutorium  ,za ocenę jego dotychczasowej pracy . 
Podziękowania skierował równieŜ do Pani Sekretarz, Pani Skarbnik ,szefów 
referatów ,pracowników samorządowych uwaŜając  ,ze na jego sukces 
wszyscy zapracowali ,praca w tak dobrym  zespole owocuje dobrymi 
efektami. 
 
 
 b/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowej na realizację zadań prowadzonych w formie gospodarki  
pozabudŜetowej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta i 
Gminy ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe dotacje przedmiotowe dla 
zakładu budŜetowego z tytułu dopłaty do kosztów mogą być udzielone 
Z budŜetu Miasta i Gminy według kalkowanych stawek jednostkowych  . 
Gmina ma jeden zakład budŜetowy Zakład Gospodarki Komunalnej w Dolsku  
w związku z czym jest konieczność ustalenia stawek dotacji przedmiotowej . 
Zmiana uchwały spowodowana jest nie przewidywanym bardzo wysokim 
wzrostem cen energii elektrycznej na poziomie średnio 25 % co istotnie 
przedkłada się na działalność w zakresie zaopatrzenia w wodę oraz 
odprowadzanie ścieków . 
PowyŜsze zmiany proponowane w uchwale są podyktowane wzrostem cen 
energii o 21 %  
Proponuje się  dotację na gospodarkę ściekowa w kwocie  netto 5,61 1 wg 
stawki jednostek skalkulowanej w przeliczeniu na 1 m3 przyjętych ścieków / 
było 5,24,m-zl  
Natomiast zaopatrzenie w wodę  proponuje się dotację w wysokości 0,13,-zł 
wg stawki jednostkowej skalkulowanej w przeliczeniu na 1 m3 wody , 
była kwota 0,12,-zł ./  
Radny Zbigniew Kiel –wiemy, Ŝe w tej chwili ustalenia tych dotacji jest tak 
nieprzewidzialne ,gdyŜ wiemy jak  ceny są w tej chwili windowane . 
MoŜe jednak na przyszły rok  przy planowaniu budŜetu  zmniejszymy podatek 
dla  Zakładu Gospodarki Komunalnej gdyŜ my im dajemy a oni nam wracają.  
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził glosowanie 
nad projektem uchwały  
Uchwała nr XXI/127/08 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał. 
nr 10 do protokołu . 
 
 
 
 
 



  c/zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu miasta i gminy na 
2008 rok . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik MiG ,która 
w uzasadnieniu do projektu uchwały powiedziała, Ŝe zwiększa się dochody o 
kwotę 25.810,-zł ,natomiast wydatki zwiększa się o kwotę 345.918,-zl  
D0o wydatków które w znacznym stopniu ulegają zmianie do  
- rolnictwo i łowiectwo  to kwota 85.000,-zł proponuje się przeznaczyć na 
budowę wodociągowej relacji Pinka – Drzonek oraz kwotę 7.000,-z na prace 
remontowe odprowadzające wodę opadowa przy drodze w Gawronach 
Proponuje się   przeznaczyć kwotę 32 tys. zł na prace przy parkingu cmentarz 
w Wieszczyczynie  
- na remont  instalacji elektrycznej i remont kuchni w Przedszkolu w Dolsku 
kwota 35 tys. zł 
,- zwiększa się wydatki i dochody o kwotę 25.8120,-zl na wypłatę świadczeń 
pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym , 
\- dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  zwiększa się  dotacje o kwotę 
31.760,-zl oraz na nowe zadania inwestycyjne jako zakup agregatu 
prądotwórczego przeznacza się kwotę 35.000,-zl . 
 
- zwiększa się budŜet Miejsko Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji o kwotę 
42 tys. zł z przeznaczenie na  
dokończenie remontu Domu Sportowca ,wymiana oświetlenia sali 
gimnastycznej ,ogrodzenie boiska sportowego i nawiezienie  piasku na plaŜę , 
wydatki związane z zbliŜającym się 650 leciem naszego miasteczka . 
 
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
Wobec czego Przewodniczący Rady przeprowadził glosowanie nad projektem 
uchwały  
Uchwała nr XXI/128/08 została zatwierdzona 14 glosami i stanowi zał. nr 
11 do protokołu . 
 
 
 d/ zbycia nieruchomości połoŜonej w Lipówce  w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska inspektor w 
Referacie Gospodarczym ,która w uzasadnieniu powiedziała ,Ŝe działka nr 
150/1 połoŜona w obrębie  ewidencyjnym Lipówka według studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Dolsk przeznaczona jest pod planowane tereny zabudowy mieszkaniowej . 
Działka jest zabudowana budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi 
przeznaczonymi do rozbiórki . 
W związku z zainteresowaniem osoby nabyciem w/wym działki podjęcie 
uchwały o sprzedaŜy w drodze przetargu ustnego nieograniczonego jest 
uzasadnione . 
 
 



Radni do przedstawionego projektu uchwały nie  wnieśli Ŝadnych zapytań 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził głosowanie 
nad projektem uchwały  
Uchwała nr XXI/129/08 została zatwierdzona 14 glosami i stanowi zał. nr 
12 do protokołu . 
 
 
 e/zbycia nieruchomości połoŜonej w Pince w drodze 
bezprzetargowej  
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska inspektor w 
.Referacie Gospodarczym, która w uzasadnieniu powiedziała ,ze właściciel 
działki  nr 154 połoŜonej w Pince w obrębie ewidencyjnym gruntów  
Międzychód  złoŜył wniosek o umoŜliwienie nabycia nieruchomości nr 157/2 
połoŜonej w Pince . 
Działka ta stanowi drogę dojazdową  do działki nr 154  i tylko do tej działki . 
Wobec powyŜszego podjęcie uchwały o sprzedaŜy w/wym działki w drodze 
bezprzetargowej na rzecz właściciela działki nr 154 jest uzasadnione . 
 
Radni do  projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził głosowanie 
nad projektem uchwały . 
Uchwała nr XXI/130/08 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 
13 do protokołu . 
 
 f/w sprawie aneksu nr 3 do  porozumienia międzygminnego z dnia 
7 grudnia 2004 r. w sprawie powierzenia gminie Srem zadania 
związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt  i 
ochrona przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego na rozbudowie i 
eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w 
Gaju . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska inspektor w 
Referacie Gospodarczym ,która w uzasadnieniu do podjęcia tej uchwały 
powiedziała, Ŝe porozumienie w tej sprawie  z gmina Srem zostało zawarte w 
2004 roku na czas nieokreślony . 
W tej chwili wolę przystąpienia do porozumienia międzygminnego wyraziła 
Gmina Miejska Kościan . 
Przystąpienie do porozumienia  międzygminnego  tej gminy spowoduje 
mniejszą partycypację gminy Srem w kosztach utrzymania tego schroniska a 
pozostałe gminy będą miały koszty na tym samym poziomie . 
Wobec tego  naleŜy dostosować zapisy  porozumienia zawartego w 2004 toku  
Radny Zbigniew Kiel – czy taki zapis  jaki jest zaproponowany naszej gminie 
coś daje . 
Chyba nie ,poniewaŜ ma na tym tylko skorzystać gmina Srem. 
W tym roku moŜe nie będziemy więcej płacić ,natomiast w przyszłości 
sytuacja będzie inaczej wyglądała ,poniewaŜ jak będzie więcej gmin to 
utrzymanie tego schroniska wzrośnie i będziemy te 10 % płacić od innej 
kwoty . 
 



Burmistrz MiG Henryk Litka  – w roku 2008 ta kwota nie wzrośnie . 
Jednak musimy o tym pamiętać o czym mówił Pan radny ,jak ktoś przystępuje 
do porozumienia międzygminnego to  nie musza od razu wzrastać koszty 
Musimy o tym pamiętać gdy będzie  ustalany budŜet na 2009 rok  jak równieŜ 
myśleć o zwiększeniu procentowego udziału w kosztach .  
Radny Bogdan Dolatowski – moŜe uwagi kolegi radnego są słuszne ,ale 
przecieŜ wszystko droŜeje  to teŜ te koszty musza tez wzrosnąć . 
Jednak czy w tej sytuacji my mamy jakieś inne wyjście ,przecieŜ to schroniska 
musi istnieć  bo co zrobimy z tymi bezpańskimi psami . 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 
przedstawionej uchwały  
Uchwała nr XXI/131/08 została zatwierdzona w następujący sposób 
11 radnych było za podjęciem uchwały  
3 radnych wstrzymało się od głosu .  
Uchwała została zatwierdzona i stanowi zał . nr 14 do protokołu 
 

Ad.6 Interpelacje i wnioski radnych  
 

Radny Stanisław Porzucek – prośba o interwencje w Rejonie Dróg o 
naprawę drogi  przy wyjezdzie ze Mszczyczyna – nie ma tam rowu  i przy 
duŜych opadach  woda zalewa ulice  
Mieszkańcy bardzo się skarŜą na te utrudnienia . 
- ulica Cicha pozbawiona jest oświetlenia ulicznego , 
- co dalej z wodą dla Mszczyczyna ,czy to zadanie ruszy z miejsca i kiedy 
 
Radny Ryszard Wozny – prośba o załoŜenie chodnika wzdłuŜ drogi przy 
sklepie , 
- naprawa dziur po okresie zimowym przez wieś. 
 
Radny Marek Zyffert  – kilkakrotnie zwracałem się w sprawie naprawy drogi 
do Rusocina / są tam bardzo duŜe dziury / nic w tej sprawie nie zostało 
zrobione . 
 
Radny Kazimierz Pepliński  
Była tu mowa o nowej elewacji dla Przedszkola w Dolsku i dokończenie 
remontu tego przedszkola ,ale przecieŜ wszyscy wiemy Ŝe wszystkie budynki 
oświatowe wymagają  nowych elewacji  i to będzie w przyszłości   trzeba 
zrobić. 
 
Burmistrz MiG – Henryk Litka  – wszelkie sprawy dotyczące naprawy dróg 
przyjmuje do wiadomości i natychmiastowego zajęcia się tym tematem – 
jesteśmy po przetargu na remont nawierzchni i dziękuje w tym względzie za 
wszelkie uwagi  
Natomiast jeŜeli chodzi o wodę dla Mszczyczyna to wiem ,Ŝe jest zadanie 
pierwszoplanowe ,jednak są tu potrzebne środki unijne i na nie czekamy . 
Chciałbym tu podać jakiś konkretny termin jednak nie mogę  z uwagi na to, Ŝe 
te terminy rozpatrywania tych wniosków tez się zmieniają  
Proszę w tym względzie  o cierpliwość . 



Radny Bogdan Dolatowski – korzystając z głosu chciałbym w imieniu 
Nadleśnictwa Piaski zaprosić wszystkich obecnych na Sesji na festyn ,który 
odbędzie się w dniu 1 maja w Gostyniu przy klasztorze . 
 
 Ad.7 Wolne glosy i wnioski 
  
Pani Maria Pawlicka sołtys wsi Mszczyczyn poruszyła następujące sprawy  i 
tematy 
– sprawa wody dla Mszczyczyna  
– naprawa przepustu 
 Na ul. Szkolnej / zostało to zgłoszone w marcu 2007 roku /,- naprawa 
przepusty przy stawie ,przepust zerwany, droga jest zalewana co powoduje 
wypadki w tym miejscu / 
- zrobienie wjazdu i wyjazdu z ulicy Zielonej / jest tam wjazd a nie ma 
wyjazdu / wniosek został złoŜony w Urzędzie w grudniu 2007 roku / 
Proszę Pana Burmistrza o interwencje w tych sprawach oraz o udzielenie 
konkretnych odpowiedzi  
Burmistrz MiG Henryk Litka  – jeŜeli chodzi o naprawę przepustu na  
ul. Szkolnej to proszę panią do gabinetu po sesji celem omówienia tej sprawy . 
Natomiast jeŜeli chodzi o pozostałe poruszane przez Panią tematy to  nie 
moŜemy tu mówić ,Ŝe nic w tej sprawie się nie dzieje . 
Tematy te zostały ruszone ,wystosowano w tych sprawach odpowiednie pisma  
i otrzymane odpowiedzi  zaskakują nas wszystkich  poniewaŜ nic do sprawy 
nie wnoszą  
Radny Kazimierz Pepliński - kiedy byłem jeszcze radnym powiatowym to 
wiem, Ŝe były pewne  subwencje na drogi teraz wiem, Ŝe to wygląda inaczej . 
Pieniędzy na wszystko nie starcza  
ChociaŜ to w Ŝaden sposób nie usprawiedliwia Dyrektora Zarządu Dróg  w 
Sremie od odpowiedzialności za te zaniedbania . 
Radny powiatowy  Jan Chojnacki – przysłuchując się tej dyskusji  nie 
moŜna się nie zgodzić ,Ŝe  fundusze są tu bardzo waŜne jednak naleŜy  tak się 
interesować swoim odcinkiem pracy  aŜeby w jakiś sposób moŜna i te sprawy 
załatwić . 
Postaram się tym tematem zainteresowań  Sesje Rady Powiatu ,która wkrótce 
się odbędzie . 
Będę  w tej sprawie interweniował i postaram się tą sprawę wyjaśnić do 
końca. 
 
 Ad.8 Zakończenie obrad Sesji . 
 
Porządek obrad Sesji został wyczerpany wobec czego Przewodniczący Rady 
podziękował wszystkim za udział w Sesji i zakończył obrady XXI  Sesji Rady 
Miasta i Gminy Dolsk  
 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady  
 
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski  

 


